
NA TABORU SO Z VOLITVAMI ZADOVOUNI

Temeljite priprave obrodile uspeh
Ko so na razšlrjenl sejl predsedstva KK SZDL ocenje-
vali letošnje volitve, so ugotovlll, da so bile tako
prlprave, kot izvedba volitev samih dobro organlzi-
rane, usmerjene In koordinirane ter da so KK SZDL
kot tudl druge družbenopolltlčne organizacije delo-
vale učinkovito.

S pripravami na volitve so
začeli že spomladi 1985. Do-
govorili so se predvsem, da je
potrebno pri izbiranju kandi-
datov iskati mlajše krajane, ki
bodo s svojim znaiyem, spo-
sobnostmi in delovno zavze-
tostjo prispevali k boljšemu
in učinkovitejšemu delovanju
delegatskega sistema. Ogrom-
no delo je pri evidentiraiyu
kandidatov opravila kadrov-
ska koordinactfa pri SZDL.
Od 460 krajanov, ki jih je po-
vabila na pogovor, se je pogo-
vaijala s 397, ki so se vabilu
odzvali. Na sodelovanje je prt-
stalo 126 krajanov. Evidenti-
ranje so zaključili z zbori kra-
janov po soseskah, na katerih
so krajanom evidentirane
kandidate tudi predstavili.

Ob tem so opravili tudi ana-
lizo dosedanjega dela delega-

cij in njihove uspešnosti ter
prišli do zaključka, da bodo v
prihodnje imeli le 6 delegacij
s 64 delegati. Vsi ti so bili na
volitvah tudi izvoljeni. Pov-
prečna starost delegatov je 42
let. Od skupnega števila dele-
gatov je 47 rnoških in 17
žensk, 59 Slovencev, 4 Hrvati
in 1 Cmogorec, 12 delegatov
je vodilnih delavcev v gospo-
darstvu, 29 jih je članov ZK, 6
pa jih je aktivnih udeležencev
NOB. Izobrazbena struktura
delegatov je boljša od vseh
dosedai\jih - 22 delegatov
ima visoko izobrazbo, 10 viš-
jo, 20 srednjo, 3 delegati so
visokokvalificirani, 6 je kvali-
ficiranih, 3 pa imajo nižjo
strokovno izobrazbo.

Volilo je 80,2% krajanov,
kar pomeni, da je glasovalo
1833 volilcev od skupnega

števila 2285. Vsi kandidati so
bili izvoljeni. Pri oceiyevaryu
rezultatov volilne udeležbe
moramo - tako so menili na
predsedstvu - poleg družbe-
nopolitičnih razmer, v katerih
živimo, upoštevati tudi sta-
rostno strukturo prebivalcev
na Taboru, saj imajo kar 20%
prebivalcev starejših od 65
let.

Ob temeljiti analizi volitev
so ugotovili tudi, da je ves vo-
lilni postopek s tehničnega vi-
dika preveč zapleten, da gla-
sovnice niso najbolj ustrezne
in pregledne, da bo treba vo-
lilnim odborom pri prihod-
iyih volitvah nameniti pri in-
struktaži več pozomosti in
odpraviti nejasnosti o vejjav-
nosti oziroma neveljavnosti
glasovnic, kakor tudi podrob-
neje opredeliti kriterije opra-
vičene odsotnosti. Predvsem
pa je treba resno razmisliti o
vseh predlogih, ki so jih dajali
krajani na kandidacijskih
konferencah, kot denimo, od-
prte liste tudi za delegate na
višjih nivojih. Tatjana Pust


